
Vereniging	Dorpsbelangen	Anloo

Op	woensdag	15	november	om	20.00	uur	is	er	een	reguliere

vergadering	van	het	bestuur.	Het	eerste	half	uur	van	de	vergadering	is

openbaar.	Je	kunt	in	dit	half	uur	bespreekpunten	inbrengen.	Graag

aanmelden	via	dorpsbelangenanloo@gmail.com.

	

Aanschaf	tweede	dorps-AED?

De	Werkgroep	AED	zet	zich	namens	Vereniging	Dorpsbelangen	actief

in	om	de	AED-hulpverlening	in	het	dorp	in	stand	te	houden.

Recent	is	gebleken	dat	de	maximale	aanloopafstand	(van	500	meter)

vanaf	een	groot	deel	van	het	dorp	wordt	overschreden.	Op	advies	van

Hartslag.nu	wordt	nu	gekeken	naar	de	mogelijkheden	om	een	tweede

openbare	AED	voor	het	dorp	aan	te	schaffen.

Een	plaats	daarvoor	is	al	gevonden.	Wat	rest	is	een	wezenlijke	bijdrage

in	de	aanschafkosten	en	het	toekomstig	beheer	en	onderhoud.

We	hebben	de	zaak	voorgelegd	aan	de	gemeente,	maar	die	levert	geen	bijdrage	in

aanschafkosten.	Deze	doneert	voor	elke	inwoner	van	Aa	en	Hunze	een	bedrag	aan	hartslag.nu

en	Drenthe	Hartveilig	en	dat	vindt	men	voldoende.

Binnen	het	Groot	Bestuur	van	donderdag	2	november	heeft	Dorpsbelangen	namens	de

werkgroep	het	idee	ingebracht	om	aan	elke	instantie	in	Anloo	en	aan	elke	club,	stichting	en

vereniging	een	jaarlijkse	bijdrage	voor	de	organisatie	rondom	de	AED's	te	vragen.

Dit	voorstel	werd	goed	ontvangen.	Binnenkort	verzenden	wij	hiertoe	de	brieven	en	wachten	wij

de	reacties	af.	Op	basis	van	die	respons	besluiten	wij	of	een	tweede	AED	voor	Anloo	wordt

aangeschaft.

Reageren?	AEDdorpsbelangenanloo@gmail.com

	

Reminder:	op	16	november	a.s.	is	er	om	19	uur	een	AED-training	in	het	dorpshuis.

Geïnteresseerd?	Komen!

	

Project	Naoberschap	Anloo	van	start

Vrijdag	3	november	was	het	zover.	Na	een	intensieve	6	maanden

voorbereiding	was	de	aftrap	van	Naoberschap	Anloo	daar.

Met	medewerking	van	het	dorpshuisbestuur	en	het	hoofd	van	de

school,	was	het	dorpshuis	omgetoverd	in	een	gezellig	Naobercafé	en	konden	de	geplande

activiteiten	worden	tentoongesteld	in	de	bibliotheek	van	de	school.

Na	een	toespraak	van	Jacqueline	Steinmetz,	voorzitter	van	Dorpsbelangen	en	lid	van	de

werkgroep	Naoberschap,	opende	Wethouder	Kiena	ten	Brink	het	project	Naoberschap	Anloo.

Nadat	zij	kort	speechte,	onthulde	Kiena	de	Naoberschapsvlag	"Welkom".	Deze	vlag	hangt

voortaan	buiten	als	het	Naobercafé	open	is.

Vervolgens	werden	de	aanwezige	keien	(buurtcoördinatoren)	in	het	zonnetje	gezet	en	kregen	zij

een	map	met	informatie,	een	keycord	en	een	beschilderde	kei	uitgereikt.																	

																																																																																																																																																							

De	werkgroepleden	waren	blij	verrast	met	de	grote	opkomst	uit	het	dorp,	maar	ook	met	de

komst	van	Impuls	en	een	vertegenwoordiging	van	de	school.

Na	het	officiële	gedeelte	was	er	tijd	voor	een	hapje	en	een	drankje.	Daarbij	kreeg	de	organisatie

hulp	van	veel	vrijwilligers	en	twee	vrolijke	scholieren	uit	Anloo	die	in	het	kader	van	hun

maatschappelijke	stage	deze	opening	meehielpen.

Het	was	een	gezellig	samenzijn	waar	ook	veel	nieuwe	inwoners	kennis	konden	maken	met	ons

mooie	dorp.

De	opening	is	fantastisch	verlopen	en	hopelijk	krijgt	het	project	een	evenzo	fantastisch	vervolg.

(De	prijswinnaar	van	de	"kurkenwedstrijd"	is	nog	niet	bekend;	die	uitslag	wordt	in	het

dorpsnieuws	van	december	bekend	gemaakt.)

Homanshof,	behoud	of	beloop?	

De	steungroepleden	die	zich	enkele	jaren	hebben	ingezet

om	het	monumenale	pand	aan	de	Lunsenhof	te

behouden,	hebben	afgelopen	zomer	besloten	te	stoppen.

In	de	pers	is	hier	reeds	ruim	aandacht	aan	geschonken.

Dorpsbelangen	heeft	besloten	pogingen	te	doen	om	een	nieuwe	werkgroep	te	vormen.	Daartoe

heeft	zij	het	punt	Homanshof	op	de	agenda	van	het	Groot	Bestuur	gezet	dat	donderdagavond	2

november	jl.	bijeenkwam.

De	aanwezigen,	verenigingen	en	clubs	uit	Anloo,	waren	het	er	unaniem	over	eens	dat	er

pogingen	gedaan	moeten	worden	om	actief	te	trachten	de	Homanshof	met	haar

maatschappelijke	functie	voor	het	dorp	te	behouden.

De	notities	van	de	steungroep	kunnen	als	basis	dienen	voor	nieuw	op	te	stellen	plannen	en

begrotingen.	Enkele	aanwezigen	boden	aan	zitting	te	willen	nemen	in	een	nieuw	te	vormen

werkgroep.	Daarbij	werd	opgemerkt	dat	er	opnieuw	in	het	dorp	gepeild	moet	worden	of	de

dorpelingen	staan	achter	pogingen	om	de	Homanshof	met	de	maatschappelijke	functie	te

behouden.

Laat	ons	weten	wat	jij	er	van	vindt!

Wil	jij	dat	de	Homanshof	behouden	blijft,	maar	maakt	jou	niet	uit	of	er	woningen	van	worden

gemaakt	of	dat	het	een	maatschappelijke	functie	heeft?

Of	vind	jij	dat	de	Homanshof	hoofdzakelijk	een	maatschappelijke	functie	moet	hebben?

Laat	het	Dorpsbelangen	weten.	En	wil	je	meedenken	met	de	dorpelingen	die	zich	het	lot	van

het	gebouw	serieus	aantrekken?	Mail	je	reactie	naar	dorpsbelangenanloo@gmail.com.

	

Restaurant	La	Fornaccia	opent	haar	deuren

De	schilder	toont	een	waaier	met	groentinten,	waarop

eigenaar	Pino	en	de	aannemer	druk	argumenterend

aangeven	waarom	juist	die	kleur	zo	mooi	past	bij	de	rest

van	het	interieur.

Ondertussen	kijk	ik	in	het	rond	en	zie	een	prachtig

verbouwde	ruimte,	nog	zonder	tafels	en	stoelen	en	nog

zonder	de	sfeer	van	schilderijtjes	of	een	bloemstuk.

Er	is	sprake	van	een	‘finishing	touch’	hier	beneden	in	het	restaurantgedeelte.	Op	de	eerste

verdieping	wordt	nog	volop	verbouwd.

Pino	leidt	mij	via	de	prachtig	ingerichte	open	keuken	en	na	het	demonstreren	van	de

spiksplinternieuwe	pizzaoven,	door	het	restaurant	én	de	toiletten	via	de	nieuwe	trap	naar	de

bovenverdieping.

Alle	(nieuwe)	wanden	staan	in	de	voorstrijk,	de	verrotte	raamkozijnen	zijn	vervangen.	‘Die	zijn	in

overleg	met	de	gemeente	gekozen.	Die	samenwerking	gaat	gelukkig	heel	goed’,	aldus	Pino.

Hij	wijst	op	de	voormalig	rommelzolder.	‘Hier	komt	een	heel	grote	badkamer’.

De	verbouwing	verloopt	vlekkeloos,	maar	het	was	ietsje	meer	werk	dan	vooraf	ingeschat,	blijkt

uit	de	verhalen	van	de	trotse	eigenaar.	‘Het	is	nu	even	heel	druk.	Soms	heb	ik	wel	tien

afspraken	per	dag.	Op	tijd	even	een	rondje	hardlopen	of	een	andere	vorm	van	ontspanning

nemen	is	voor	mij	belangrijk.’

Hij	kijkt	uit	het	raam	naar	de	prachtige	plataan	die	het	terras	in	de	achtertuin	al	jaren	siert.	"Hier

komen	slechts	38	stoeltjes	en	in	de	zaak	maar	46.	Meer	wil	ik	er	niet.	Het	moet	prettig	werken

blijven",	zegt	hij	enthousiast.

We	staan	weer	in	de	zaak.	Qua	planning	zit	het	allemaal	in	zijn	hoofd;	in	de	winter	hebben	we	in

het	weekend	lunch	en	diner	en	in	de	zomer	komt	daar	ook	de	donderdag	bij.	Op	de	overige

dagen	is	er	alleen	diner.

Gezien	de	pizza-oven	besluit	ik	hem	niet	te	vragen	naar	de	lunch-	en	dinerkaart.	De	wijnkaart

heeft	nog	wel	mijn	interesse.	Pino	laat	mij	het	ontwerp	zien.	Die	lijkt	gevuld	te	zijn	met	de

heerlijkste	Italiaanse	wijnen.	Ik	kijk	er	naar	uit!

Opening	op	zaterdag	18	november

Pino	vervolgt:	'twee	keer	per	jaar	wil	ik	een	sportief	evenement	organiseren.	Wandelen,	fietsen,

hardlopen	en	dan	afsluiten	met	een	gezellig	samenzijn.	Maar	nu	werk	ik	eerst	toe	naar	de

opening	voor	de	inwoners	van	Anloo’.

Die	staat	gepland	voor	zaterdag	18	november.	Dan	is	er	tussen	13:00	en	15:00	uur	voor	iedere

Anloër	koffie	en	thee	met	gebak.

‘Dan	zit	ik	niet	de	organisatoren	van	Anloo	Actief	in	de	weg,	die	's	avonds	de		jaarlijks

terugkomende	winterkostavond	organiseren’,	lacht	Pino.

	

Rechtschapen	drenten?	Het	dunne	laagje	beschaving

Elk	jaar	vindt	in	november	in	de	Magnuskerk		van	Anloo	de

Magnuslezing	plaats,	een	coproductie	van	Historisch	Anloo,

Rondom	Magnus,	Vrienden	van	de	Magnuskerk	en	de	Protestante

Gemeente	Zuidlaren-Anloo.	Dit	jaar	is	de	lezing	op	15	november.

Het	thema	is	‘Het	dunne	laagje	dat	we	beschaving	noemen’.	Twee

enthousiaste	en	prominente	sprekers	zullen	laten	zien	dat	dit

dunne	laagje	onder	de	druk	van	lastige	omstandigheden	sneller

dan	je	zou	denken	kan	worden	verdrongen.

Burgemeester	van	Leeuwarden	Mr.	Sybrand	van	Haersma	Buma	gaat	in	zijn	lezing	in	op	de

inhoud	van	een	drietal	boeken	uit	de	17e	en	18e	eeuw,	oorspronkelijk	eigendom	van	zijn	verre

voorvader	Willem	Hiddingh	en	altijd	in	de	familie	gebleven.	Het	is	het	bewogen	verhaal	van	een

oude	Drentse	familie	die	naar	Zuid-Afrika	vertrok,	over	de	wereld	uitwaaierde,	betrokken	was	bij

de	slavernij	in	Zuid	Afrika	en	uiteindelijk	in	de	vergetelheid	raakte.

Dr.	Albert	Eggens	is	historicus	en	docent	geschiedenis	aan	de	RSG	in	Ter	Apel.	Hij	is

gepromoveerd	op	het	onderwerp	‘Drentse	criminaliteit	voor	en	tijdens	de	Eerste	Wereldoorlog’.

In	zijn	lezing,	gebaseerd	op	zijn	boek	‘Leven	langs	de	grens’,	vertelt	hij	over	de	problemen

waarmee	de	Drentse	en	Groningse	grensbewoners	werden	geconfronteerd	doordat	Nederland

tijdens	de	Eerste	Wereldoorlog	neutraal	wenste	te	blijven.	Daardoor	werden	de	grensbewoners

ernstig	in	hun	bestaan	bedreigd.	We	horen	in	de	lezing	niet	alleen	waarmee	mensen	te	kampen

hadden	en	hoe	men	daar	een	uitweg	in	zocht,	maar	ook	welke	parallellen	er	getrokken	kunnen

worden	met	de	huidige	brandhaarden	in	de	wereld.

De	lezing	begint	om	20.00	uur	en	de	kerk	is	om	19.30	uur	open.	De	toegangsprijs	is	€	12,50,

inclusief	koffie/thee	bij	aanvang	en	een	drankje	in	de	pauze.

Reserveren	kan	door	te	mailen	naar	magnuslezing@historischanloo.nl,	met	vermelding	van	het

gewenste	aantal	plaatsen,	telefoonnummer	en	adres.	Met	de	bevestiging	van	de	reservering

wordt	een	betaalverzoek	meegezonden.

Anloo	Actief

Het	is	elk	jaar	weer	gezellig	op	de	Winterkostavond

die	dit	jaar	plaatsvindt	op	zaterdag	18	november.

Vanaf	18.30	uur	zijn	alle	Anloërs	welkom	om	in	het	dorpshuis

te	komen	genieten	van	het	door	de	vrijwilligers	van	Anloo

Actief	samengestelde	buffet	met	soep	en	stampotten	(ook	aan

de	vegetariërs	is	gedacht).

Voor	de	nieuwe	inwoners	van	Anloo	is	deze	avond	dé	plek	om	Anloërs	te	ontmoeten	en	het

reilen	en	zeilen	in	ons	mooie	dorp	te	beleven.

De	reeds	tot	de	vaste	kern	behorende	inwoners	weten	dat	deze	avond	staat	voor	gezellig

bijpraten	met	elkaar,	nieuwe	inwoners	ontmoeten	en	onder	het	genot	van	een	drankje	genieten

van	een	bord	winterkost.

Het	rijk	samengestelde	buffet	wordt	aangeboden	door	Anloo	Actief.

Aanmelden	is	niet	nodig	en	de	bekende	melkbus	staat	gedurende	de	avond

klaar	voor	een	vrijwillige	bijdrage.

Wij	kijken	er	naar	uit	en	hopen	veel	dorpsbewoners	te	ontmoeten!

Hendrik,	Henry,	Guus,	Bea,	Bert	en	Jacqueline

	

Wil	jij	samen	met	ons	Anloo	helpen	verduurzamen?

Werkgroep	leden	gezocht!

We	hebben	of	krijgen	er	allemaal	mee	te	maken:	het

terugdringen	van	de	energielasten,	energiebesparing	in	huis

en	het	leefbaar	houden	van	onze	leefomgeving.

Niet	alleen	wijzelf	als	Dorpsbelangen	willen	ermee	aan	de	slag,	ook	de	gemeente	heeft	voor	de

toekomst	diverse	plannen	en	verplichtingen	om	de	energietransitie	te	verwezenlijken.	De	enige

manier	waarop	dit	kan,	is	vanuit	de	dorpen	samen	met	de	inwoners.	Wij	weten	immers	wat	er

speelt,	wat	mogelijk	is	en	wat	er	nodig	is.

Hoe	mooi	zou	het	zijn	als	we	in	ons	eigen	dorp	een	vast	team	van	inwoners	hebben	bij	wie

iedereen	terecht	kan.	Een	groep	die	weet	wat	er	leeft,	vragen	van	bewoners	kan	beantwoorden

en	die	met	alle	inwoners	werk	gaat	maken	van	de	energietransitie.

We	hebben	in	ons	dorp	al	geruime	tijd	een	energiecoach	die	mensen	helpt	met

energiebesparing.	Deze	coach	kan	dit	natuurlijk	niet	alleen.	Daarom	willen	we	in	Anloo	vanuit

Dorpsbelangen	een	bredere	werkgroep	vormen	die	alle	inwoners	met	raad	en	daad	bij	kan

staan	als	het	gaat	om	energiebesparende	maatregelen.

Met	een	werkgroep	wordt	de	kennis	voor	de	komende	jaren	beter	geborgd	en	kunnen	we	elkaar

beter	helpen.	Vandaar	deze	oproep:

Wie	wil	er	zitting	nemen	in	de	werkgroep	Energietransitie	Anloo?

Vind	jij	het	leuk	om	samen	met	andere	dorpsbewoners	te	werken	aan	verduurzaming	van

het	dorp?

Ben	jij	die	inspirator	die	mensen	mee	krijgt	in	het	'groene'	denken?

Vind	jij	het	interessant	om	mee	te	denken	over	en	mee	te	werken	aan	concrete	acties	en

projecten	die	voor	Anloo	zinvol	kunnen	zijn	als	het	gaat	om	de	energietransitie?

En	vind	je	het	leuk	om	je	ideeën	mee	te	geven	aan	de	gemeente	en	anderen	en	met	hen

samen	te	werken	aan	een	de	energietransitie?

Dan	zoeken	wij	jou!	Mail	naar	dorpsbelangenanloo@gmail.com.

	

Dorpswandeling	langs	vroegere	winkeltjes	en	bedrijfjes	

In	navolging	van	de	eerste	wandeling	van	vorig	jaar,	heeft	de

Vereniging	Historisch	Anloo	ook	dit	jaar	weer	een

dorpswandeling	verzorgd.	Albert	Okken	nam	zaterdagochtend

21	oktober	een	groep	van	zo’n	25	deelnemers	mee	langs	alle

panden	in	Anloo	waarin	vroeger	winkeltjes	en	bedrijfjes	waren

gevestigd,	en	die	nu	dus	gewoon	als	woonhuis	gebruikt

worden.

Albert	is	een	begenadigd	verteller	en	weet	als	geen	ander	daarbij	ook	allerlei	interessante

achtergronden	en	anekdotische	herinneringen	op	te	halen.

Hiermee	kon	hij	niet	alleen	aan	huidige	inwoners,	maar	ook	nieuwe	dorpsgenoten	iets	van	de

geschiedenis	van	hun	nieuwe	woonplaats	overbrengen.	Hennie	Stadman,	een	oud-Anlooër,	had

daar	in	dichtvorm	een	mooie	aanvulling	op	wat	betreft	haar	schooltijd	en	de	vroegere

gelijknamige	smederij.	En	dat	alles	in	dichtvorm.

De	wandeling	duurde	ongeveer	2	uur	en	werd	afgesloten	met	koffie	en	thee,	krentenbrood	en

koek.	De	deelnemers	hebben	zichtbaar	genoten	van	de	wandeling	en	het	weer	hielp	ook	erg

mee.	Volgend	jaar	wordt	een	soortgelijke	wandeling	georganiseerd,	die	gaat	dan	voornamelijk

over	de	boerenbedrijven.

	

Aanpak	verkeersplein	Gieten	en	N34	Annen-Gasselte

Heeft	u	een	vraag	over	het	project?	Stuur	uw	vraag	via	de

mail	of	bel	met	het	Klantcontactcentrum	(0592)	365555.	

Wilt	u	op	de	hoogte	blijven	over	de	ontwikkelingen	van	het

project?	Meld	u	zich	dan	aan	voor	de	nieuwsflits.

De	provincie	Drenthe	wil	de	verkeersveiligheid	verbeteren	op

de	N34	tussen	Annen	en	Gasselte	en	de	doorstroming	bij

verkeersplein	Gieten,	met	een	betere	verbinding	voor	het

openbaar	vervoer.	Daarom	doet	de	provincie	onderzoek	naar	een	aantal

verkeersoplossingen.	Lees	meer	www.provinice.drenthe.nl/N34	

Bezoekers	inloopbijeenkomsten	N34	tonen	grote	betrokkenheid

Hoe	gaat	een	fly-over	eruit	zien?	Wat	is	de	impact	door	geluid	op	de	omgeving?	Is	een

mogelijke	verdubbeling	van	de	N34	tussen	Annen	en	Gasselte	nodig?	Waarom	wordt	er	geen

volledig	inhaalverbod	ingesteld	tussen	De	Punt	en	Emmen?	Dit	is	een	greep	uit	de	vragen	die

bezoekers	stelden	op	één	van	de	twee	inloopbijeenkomsten	over	welke	verkeersoplossingen

bijdragen	aan	een	vlottere	doorstroming	bij	het	verkeersplein	Gieten	en	het	veiliger	maken	van

de	N34.

Aan	de	vooravond	van	het	uitwerken	van	de	(schets)ontwerpen	van	de	vier

verkeersoplossingen,	konden	omwonenden	en	belangstellenden	aangeven	wat	zij	belangrijk

vinden.	Medewerkers	van	de	provincie	beantwoordden	vragen	en	gingen	met	hen	in	gesprek.

Ruim	250	bezoekers	kwamen	langs,	uit	de	gesprekken	bleek	een	grote	betrokkenheid.

Mensen	waren	bezorgd	over	wat	de	impact	is	van	het	geluid	door	de	aanleg	van	een

(verschoven)	fly-over	en	verdubbeling	van	de	weg.	En	hoe	ziet	een	ontwerp	eruit	in	de

omgeving	en	het	landschap?	Daarnaast	zijn	er	zorgen	geuit	over	de	verkeersveiligheid	op	de

gehele	N34.	Er	werden	vraagtekens	gezet	bij	het	effect	van	een	eventuele	verdubbeling	tussen

Annen	en	Gasselte.	Of	dat	er	meer	ingezet	kan	worden	op	handhaving,	zoals	op

telefoongebruik	achter	het	stuur.	Ook	het	belang	van	de	OV-Hub	Gieten	is	onderstreept,	als	ook

de	huidige	fietsverbinding	vanuit	Eext	naar	de	Hub.	Daarnaast	kwam	een	aansluiting	vanuit

Eext	op	het	verkeersplein	aan	de	orde.

De	volgende	stap:	hoe	verder?		

De	inbreng	van	de	bezoekers	wordt	waar	mogelijk	meegenomen	in	de	uitwerking	van	de

(schets)ontwerpen.	De	komende	maanden	worden	deze	uitgewerkt	en	getoetst	op	het	effect

voor	het	milieu	en	de	leefomgeving.	De	uitkomsten	leggen	we	vervolgens	voor	aan	de

focusgroep.	Daarin	nemen	vertegenwoordigers	deel	van	onder	meer	dorpsbelangen	Annen,

Anloo,	Eext,	Gieten,	Gasselte	en	ondernemersvereniging	Gieten.	In	de	loop	van	2024	volgen

dan	opnieuw	inloopbijeenkomsten	in	Gieten	en	Eext	om	de	schetsontwerpen	te	presenteren	en

de	uitkomsten	van	de	milieueffectrapportage.		

Benieuwd	naar	de	verkeersoplossingen	in	beeld?	Bekijk	de	vier	kaarten	zoals	die	zijn

gepresenteerd	op	11	en	12	oktober	op	de	website	(zie	rechterkolom)	Wat	onderzoeken	we?	-

Provincie	Drenthe	

Tijdelijke	verkeersmaatregelen	verkeersplein	

De	laatste	tijd	neemt	de	verkeersdrukte	op	het	verkeersplein	weer	toe.	Daardoor	ontstaan	files

in	de	ochtendspits	tussen	Gieten	en	het	verkeersplein.	We	krijgen	de	laatste	tijd	meldingen

binnen	dat	het	verkeer	de	file	probeert	te	vermijden	door	via	de	op-	en	afrit	bij	Gieten	te	rijden.

Dit	leidt	tot	ongewenste	verkeerssituaties	en	extra	vertraging.	Momenteel	zoeken	we	naar	een

oplossing.		

Daarnaast	zien	we	ook	de	files	in	de	avondspits	bij	de	afritten	van	de	N33	naar	het

verkeersplein.	Het	verkeer	staat	daardoor	al	in	de	file	op	de	hoofdrijbaan	van	de	N33	wat	tot

gevaarlijke	verkeerssituaties	kan	leiden.	Rijkwaterstaat,	wegbeheerder	van	de	N33,	gaat	zo

spoedig	mogelijk	waarschuwingsborden	langs	de	N33	plaatsen	om	weggebruikers	hier

vroegtijdig	op	te	wijzen.		

U	ontvangt	het	dorpsnieuws	omdat	u	zich	hiervoor	heeft	aangemeld.

Maar	uw	buren	misschien	nog	niet.	U	kunt	hen	daarbij	helpen.

Zij	kunnen	zich	aanmelden	via	de	website	anloo-info.nl	(tabblad

Dorpsbelangen).

Kopij	voor	de	volgende	uitgave	van	het	Dorpsnieuws	kunt	u	inleveren

tot	uiterlijk	donderdag	30	november	via	dorpsnieuwsanloo@gmail.com

o.v.v.	kopij	Dorpsnieuws.

De	volgende	uitgave	verschijnt	in	de	week	van	4	december.

...alle	hulp	van	vrijwilligers	welkom	is	in	kleine	dorpen,	zoals	Anloo?

...ook	de	wensen	en	ideeën	van	jongeren	worden	meegenomen	in	het

project	Naoberschap	Anloo?

...de	evenementencommissie	op	29	december	het	oliebollentoernooi

organiseert?

	

	

Neis	oet	Anloo Bekijk	de	webversie

Alle	nieuws	uit
en	over	het
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rechtstreeks	in
uw	mailbox
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Naobercafé
Op	vrijdag	in	de	even	weken	(we	zitten	nu	in	week	45	dus	oneven)	verwelkomen	we	alle

bewoners	graag	in	ons	Naobercafé.	We	zijn	er	van	half	3	tot	half	7,	zodat	je	ook	na	je	werk	nog

even	een	drankje	en	hapje	kunt	doen.

Naast	dit	gezellig	bijpraten	is	er	meestal	iets	anders	te	doen.	Om	de	vier	weken	is	er	‘Anloo

maakt	het’:	kom	langs	met	spullen	die	gerepareerd	moeten	worden.	Elke	maand	is	er	‘Anloo	ziet

het’,	de	fotowedstrijd	met	de	smartphone	voor	jong	en	oud.	We	kiezen	steeds	een	ander	thema,

voor	december	is	dat:	Feesten	in	Anloo.

De	jury	kiest	de	winnaar,	wiens	foto	een	maand	op	de	website	en	de	Facebookpagina	van	Anloo

komt	te	staan.

Hopelijk	kunnen	we	in	het	voorjaar	beginnen	met	jeu	de	boules.	Daarbij	is	het	café	natuurlijk

open.

We	denken	verder	aan	spelletjes,	creatieve	werken,	koken	en	dat	ook	met	de	kinderen	uit	het

dorp.

Voor	de	tieners	willen	we	af	en	toe	het	praathuis	openen	van	half	7	tot	half	10	op	vrijdagavond.

Dan	zijn	alle	(oud)leerlingen	van	OBS	Anloo	welkom.

Ideeën-	collectebus

Naast	de	deur	van	het	Dorpshuis	hangt	onze	ideeënbus,	we	horen	graag	welke	ideeën	er	leven.

Op	17	november	is	er	alleen	café,	bijpraten	en	ideeën	uitwisselen.

Tot	vrijdag	17	november!

Omzien	naar	elkaar
Een	belangrijk	onderdeel	van	ons	project	is	Omzien	naar	elkaar.	We	zijn	heel	blij	met	alle

aanmeldingen	van	vrijwilligers.

Schroom	dus	niet	om	hulp	te	vragen	als	je	die	nodig	hebt.

Elsje	beheert	de	telefoon,	06	811	64	811	en	zij	geeft	de	vraag	door	aan	Anita	of	Bea	die	de

contacten	met	alle	vrijwilligers	onderhouden.

We	gaan	zeer	zorgvuldig	om	met	ieders	privacy,	vertellen	niemand	iets	over	de	vragen	die	we

krijgen.

Wil	je	af	en	toe	eens	dat	iemand	een	kopje	koffie	of	thee	komt	drinken?	Bel!

	

Vrouwen	van	Nu	afdeling	Anloo.	

Website:	vrouwenvannu.nl/anloo			Email	adres:	vvnanloo@gmail.com

Dinsdag	28	november	zal	het	ééndagsbestuur	een	verrassende	avond	verzorgen.

Agenda
Voor	de	actuele	agenda	klik	HIER.

Het	dorpsnieuws	is	een	uitgave	van	de	Vereniging	Dorpsbelangen	Anloo

Copyright	©	2023

Wij	stellen	geen	relatiegegevens	beschikbaar	aan	derden.

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.	•	Als	u	geen	e-mails	meer	wilt	ontvangen,	kunt	u

zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	webmaster@anloo-info.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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